



CTRF Student Paper Competition 2006 - 2007

The Canadian Transportation Research Forum (CTRF) Student Paper Competition is an annual event to award prizes for student papers dealing with transportation and closely related subjects. Papers must be written by the **student applicant only**. Prizes are awarded for the best papers at the undergraduate, masters and doctoral levels. The best papers in each category may be published in the CTRF Proceedings. NOTE: the Faculty Member associated with the various winning papers will receive a free CTRF membership for the following year.

DEADLINE FOR SUBMISSION: June 1, 2007

ANNOUNCEMENT OF AWARDS: November 2007

ELIGIBILITY: Papers completed in either English or French during the period of June 1, 2006 to May 31, 2007

LENGTH: Not to exceed 20 pages, single-spaced, including exhibits

COPIES: 1 paper copy and a diskette or CD with electronic copy (MS Word format preferred)

COVER PAGE: To include the following information -

- Name, address, telephone/fax numbers and email address of student
- Date and level of course for which paper was prepared
- Name and signature of faculty supervisor

MAILING ADDRESS:

CTRF Student Paper Competition
209 - 15 Innovation Blvd., Innovation Place
Saskatoon, SK S7N 2X8
Phone: 306-242-6199 Fax: 306-242-6199

*The **Canadian Transportation Research Forum (CTRF)** is an organization of professionals in transportation drawn from a variety of disciplines and occupations including representatives from transportation companies, shippers, federal and provincial governments, consulting firms and universities. The membership shares a common belief in the importance of transportation research and education for both the private and public sector. For information about CTRF, write to the above address or visit our website at <http://www.ctrf.ca>.*



GRTC concours pour étudiants 2006 - 2007

Ce concours du Groupe de recherches sur les transports au Canada (GRTC) est un événement annuel accordant des prix à des étudiant(e)s pour des textes de recherche traitant de transport. Les textes doivent être écrits par **les étudiant candidats seuls**. Les prix sont décernés aux meilleurs textes des niveaux de licence, maîtrise et doctorat. Les meilleurs textes de chaque catégorie peuvent être publiés dans le recueil des Actes du GRTC. NOTE: le superviseur universitaire associé aux travaux d'un texte primé se verra offrir l'adhésion au GRTC pour une année, à titre gracieux.

DATE LIMITE DE SOUMISSION : le 1^{er} juin 2007

ANNONCE DES GAGNANTS(ES) : Novembre 2007

ADMISSIBILITÉ : Tout texte rédigé en anglais ou en français durant la période comprise entre le 1er juin 2005 et le 31 mai 2006

LONGEUR DU TEXTE : N'excédant pas 20 pages, y compris les illustrations, en simple interligne

COPIES : 1 copie papier et une disquette ou un CD avec une copie électronique (format MS Word de préférence)

PAGE COUVERTURE : Doit inclure l'information suivante -

- Nom, adresse, numéros de téléphone/télécopieur, et adresse de courriel électronique d'étudiant
- Date et niveau d'études pour lequel le texte a été rédigé
- Nom et signature du superviseur universitaire

ADRESSE POSTALE :

GTRC concours pour étudiants
209 - 15 Innovation Blvd., Innovation Place
Saskatoon, SK S7N 2X8
Téléphone: (306) 242-6199 Télécopieur: (306) 242-6199

*Le **Groupe de recherches sur les transports au Canada (GTRC)** regroupe divers professionnels émanant d'entreprises de transport, de groupes d'expéditeurs, du milieu universitaire, de consultants et des gouvernements fédéral et provinciaux. Les membres partagent un objectif commun: promouvoir la recherche et les études en transport à la fois dans les secteurs privé et public. Pour de plus amples renseignements sur le GRTC, veuillez écrire à l'adresse ci-dessus ou visitez notre site web à <http://www.ctrf.ca>.*